
 
 
 

 
 
 

 

 
 
GEMEENTERAAD/RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN    STAD MECHELEN 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 
Indiener : Thijs Verbeurgt 
 

Datum: 01/02/2022 
 
Onderwerp vraag:  Gevelbanken en picknicktafels 
 

 
Toelichtende nota 
 
In februari 2021 bevroeg toenmalig raadslid Rabau het stadsbestuur omtrent het 
aantal aanvragen voor gevelbanken en picknicktafels.  

 
Vandaar volgende vragen:  
 

- Graag een update van de in februari 2021 aangeleverde cijfers voor wat betreft 

de gevelbanken en picknicktafels: 
o Hoeveel mensen hebben een aanvraag gedaan? 
o Waar zijn de gevelbankjes/picknicktafels geplaatst – spreiding Mechelen? 

- Zijn er ondertussen al gevelbanken of picknicktafel al terug verwijderd? 

- Voorziet men een nieuwe oproep voor aanvragen? 
- Waar worden deze gevelbanken en picknicktafels geproduceerd? 

 
 

         Thijs Verbeurgt 
 
 

 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 
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